
Bestyrelsesmøde
Onsdag den 6. oktober 2021
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Keld (vicevært)

Gennemgang af punkter på dagsordenen.

1. orientering fra formanden ang. fjernvarme situationen.
- Lars orienterer omkring ovenstående.  Herunder kommende ekstraordinære

beboermøde d. 12. oktober 2021 kl. 18.30 i Hollænderhaven.
- orientering omkring raskmelding af Claus.
- Der kommer et temamøde i Nov. Lars har rykket BL for nærmere info.
- Der vil komme et budget/regnskabs temamøde. Nærmere info kommer.

2. Nyt fra viceværterne
- Biodiversiteten i afdelingen revurderes.
- Der er blevet indkøbt ny sprøjtemiddel, som er eddikesyre baseret og

dermed ikke giftigt. Det foreslås at der ikke bliver brugt Glyfosat (round-up),
hvorefter der gøres status til sommer for at se konsekvensen/effekten.

- Keld varetager egenhændigt prioriteringen vedligeholdelsesopgaver i
afdelingen.

- I forbindelse med de grønne rum Foreslår Keld forskellige muligheder for
beplantning/belægning ved de nye bænke. Bestyrelsen er enige om, at Keld
giver nogle bud på løsninger.



- Der tales om evt. sociale arrangementer, hvilket tages op ved senere
lejlighed.

3. nyhedsbrev
- Cisse sender oplæg til bestyrelsen, hvorefter der deles ud i afdelingen.

- Juletræstænding sker d. 28. nov. 2021 kl. 16. Martin og Cisse udgør festudvalg og der
bliver efterfølgende aftalt med Keld om det tekniske.

4. julefrokost i bestyrelsen
- afholdes i forbindelse med kommende bestyrelsesmøde.

5. Diverse
- Keld ønsker at fjerne et platantræ, hvilket godkendes af bestyrelsen.

6. Ny mødedato fredag d. 10. dec. 2021 kl. 11.00

Referatet er gennemgået og godkendt af bestyrelsen.


